

Terms and conditions for Cashee SAR 100 Campaign

1. This campaign is for users who add a new child account to Cashee during the campaign duration
2. Campaign duration: 15th May- 15th June 2024
3. The incentive amount is 100 Saudi riyals for each new card issued during the campaign period, i.e. 100 Saudi riyals for each child registered in cashee during the campaign period
4. The card has to be issued (even if not delivered yet) by the 31st of May.
5. The incentive amount will be credited to the father's anb account, linked to his Cashee profile.
6. The amount will be credited between 16th and 30th June 2024, after the completion of the campaign.
7. The offer is valid for the duration of the campaign or until the amount allocated for the campaign depleted, whichever comes first

الشروط والأحكام لحملة كاشي 100 ريال

1. هذه الحملة مخصصة للمستخدمين الذين يقومون بإضافة حساب طفل جديد إلى Cashee خلال مدة الحملة
2. مدة الحملة: 15 مايو - 15 يونيو 2024
3. مبلغ الحافز هو 100 ريال سعودي لكل بطاقة جديدة يتم إصدارها خلال مدة الحملة, أي 100 ريال سعودي لكل طفل يتم تسجيله في cashee خلال فترة الحملة
4. يجب إصدار البطاقة (حتى لو لم يتم تسليمها بعد) بحلول 31 مايو.
5. سيتم إضافة مبلغ الحافز إلى حساب الأب في البنك العربي الوطني المرتبط بملفه الشخصي في Cashee.
6. سيتم إيداع المبلغ في الفترة ما بين 16 و30 يونيو 2024، بعد انتهاء الحملة.
7. العرض ساري طوال مدة الحملة أو نفاذ المبلغ المرصود للحملة أيهما اسبق